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A Kit érdekel az építészet sorozatból már ismert fiatal udvarhelyi építészek meghívására
érkezett ide a tárlat, melyet nyálazás nélkül nehéz végignézni. Mikor lesznek nekünk olyan
tereink?
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